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JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült: a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 2016. december 6-ai, 

munkaterv szerinti üléséről 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal, II. emeleti tárgyaló terem 

 

Jelen voltak: Sólyom Jöran elnök, Hartyáni László, Gyuga Mihály, Illeg Pál, Hermann 

Istvánné, Przygoczki Ferenc, Torma Lajos bizottsági tagok  

 Kapros Katalin jegyzőkönyvvezető 

 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

Sólyom Jöran elnök köszöntötte a megjelenteket és a bizottság ülését 15 óra 11 perckor megnyitotta. 

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 7 fő jelen volt, majd ismertette 

az ülés napirendi pontjait.  

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a napirendről.  

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta és 

meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

276/2016. (XII.6.) VFKB határozata  

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

2016. december 6-ai ülésén a következő napirendi pontokat tárgyalja: 

1. A Képviselő-testület 2016. december 13-ai ülése előterjesztéseinek megvitatása 

2. A Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság két ülés közötti anyagainak tárgyalása 

3. Tájékoztatás, kérdés, interpelláció 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

Sólyom Jöran elnök ezt követően az előterjesztések tárgyalási sorrendjére tett javaslatot tekintettel a 

meghívott vendégekre. Javasolta, hogy az előterjesztéseket az alábbi sorrendben tárgyalják: „Beszámoló a 

Bányászati Múzeum 2016. évi működéséről”, „A külterületekre és garázstelepekre vonatkozó kommunális 

hulladékszállítási rendszer átalakítása”, „Döntés pályázat előkészítéséről „Az előkezelés, a hasznosítás és az 

ártalmatlanítás alrendszereinek fejlesztése a települési hulladék vonatkozásában” című, KEHOP-3.2.1 

számú pályázati konstrukció keretében”, „Az önkormányzati tulajdonú bérlakások üzemeltetésének 

bemutatása, javaslattétel a lakbérek 2017. évi mértékére, a bérlakás-rendszer átalakításával összefüggő 

2017. évi feladatokra”, „Tájékoztató az Ipari Parki táblarendszerről”, „A Falu-Hagyományőrző Egyesület 

kérelme”. A többi előterjesztést a meghívó-tervezetben szereplő sorrendben javasolta tárgyalni. 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak javaslatáról.  

 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta és 

meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
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Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

277/2016. (XII.6.) VFKB határozata  

az előterjesztések tárgyalási sorrendjéről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

2016. december 6-ai ülésén az előterjesztéseket az alábbi sorrendben tárgyalja: 

2. A Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság két ülés közötti anyagainak tárgyalása 

 Beszámoló a Bányászati Múzeum 2016. évi működéséről 

1. A Képviselő-testület 2016. december 13-ai ülése előterjesztéseinek megvitatása 

 A külterületekre és garázstelepekre vonatkozó kommunális hulladékszállítási rendszer átalakítása 

 Döntés pályázat előkészítéséről „Az előkezelés, a hasznosítás és az ártalmatlanítás alrendszereinek 

fejlesztése a települési hulladék vonatkozásában” című, KEHOP-3.2.1 számú pályázati konstrukció 

keretében 

 Az önkormányzati tulajdonú bérlakások üzemeltetésének bemutatása, javaslattétel a lakbérek 2017. 

évi mértékére, a bérlakás-rendszer átalakításával összefüggő 2017. évi feladatokra 

2.  A Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság két ülés közötti anyagainak tárgyalása 

 Tájékoztató az Ipari Parki táblarendszerről 

 A Falu-Hagyományőrző Egyesület kérelme 

A bizottság a többi előterjesztést a meghívó-tervezetben szereplő sorrendben tárgyalja. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

2. NAPIRENDI PONT:                 A Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság két ülés közötti  

 anyagainak tárgyalása 

 

Beszámoló a Bányászati Múzeum 2016. évi működéséről 

 

Tassi József a LÜN Kft. ügyvezetője elmondta, kaptak lehetőséget október végén néhány plusz fejlesztés 

elvégzésére, erről a Képviselő-testület jövő év februári ülésén számolnának be. 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, vannak ajándéktárgyak, amik a múzeum logójával vannak ellátva. Kérdése 

az volt, hogy a városi logó is szerepelni fog-e rajtuk. 

 

Tassi József ügyvezető elmondta, csak a múzeum logója szerepel az ajándéktárgyakon. 

 

Mike István elmondta, tervezik, a város címere is szerepelhet rajtuk. 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, írják a 2. oldal tetején, hogy a leendő kiállítási tárgyak elszállítása 

megtörténik.  

 

Tassi József ügyvezető elmondta, a Vért a héten nem engedte a szállítást. 

 

Mike István elmondta, a múlt héten hoztak egy fuvart, ma tárgyaltak a vezetőkkel, elő vannak készítve az 

anyagok. A héten a Vért a ki és beszállítást leállította. Jövő héten térnek rá vissza, hogy mikor oldják fel a 

tilalmat. 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, írják az anyagban, hogy a robbanóanyag raktár szerkezetileg kifogástalan. 

Jelezték, hogy van benne repedés, amit ki kéne vizsgálni. Kérdése az volt, hogy ez megtörtént-e. 

 

Mike István elmondta, meg van csinálva, azóta nem mozdult meg.  

 

Németh Gábor alpolgármester 15 óra 21 perckor megérkezett az ülésre. 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, 4000 vendéget fogadtak, akiknek nem kellett belépőt fizetni. Kérdése az 

volt, milyen alkalomkor volt ez. 
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Tassi József ügyvezető elmondta, ez a bányásznapi rendezvényen részt vevők létszáma. 

 

Hermann Istvánné bizottsági tag elmondta, a logókkal kapcsolatban a Bányászati Múzeum és a város 

logójával ellátott tárgyak lesznek forgalmazva. Kérdése az volt, ez értékesítést jelent-e. 

 

Tassi József ügyvezető elmondta, igen, például hűtő mágnesek készültek. 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, ha már a város fordít erre a múzeumra, javasolta, hogy minden elemen 

jelenjen meg a város címere is. 

 

Miután további kérdés, hozzászólás nem volt, kérte, szavazzanak a beszámolóról.  

 

A bizottság a beszámolót nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

278/2016. (XII.6.) VFKB határozata 

a Bányászati Múzeum 2016. évi működéséről szóló beszámolóról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képvelő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

elfogadja a Bányászati Múzeum 2016. évi működéséről szóló beszámolót. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

1. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2016. december 13-ai ülése előterjesztéseinek 

megvitatása 

 

A külterületekre és garázstelepekre vonatkozó kommunális hulladékszállítási rendszer átalakítása 

 

Óvári László az OKÖ Zrt. vezérigazgatója elmondta, egy-két javaslattal egészítette ki még az anyagot. 

Felhívta a figyelmet arra, ez a szolgáltatás a települési hulladék elszállítása Oroszlány város közigazgatási 

területét érinti, szükséges a szerződés átalakítása oly módon, hogy az közszolgáltatási szerződés legyen, az 

önkormányzatot ez kedvezően fogja érinteni. Az OKÖ Zrt. mint szolgáltató nem ezt a díjat kapja az NHKV 

Zrt-től. A számlát nem ők, hanem a NHKV Zrt. fogja kibocsátani.  

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, hogy ennek a feladatnak a végrehajtása több egymással összefüggő elemből 

áll, a pártközi egyeztetésen ki is emelték ezeket. Az első, a célterületre megváltozik a hulladékelszállítás 

rendszere. A második, hogy csökkennek a konténeres hulladékgyűjtés feltételei. A harmadik elem az ehhez 

tartozó rendészeti feladatok, ezeken a területeken a megfelelő kamerás megfigyelést javasolt megoldani. 

Ezzel kapcsolatosan a közterület-felügyelők munkája is koncentráltabb lesz a területen. A három elem nélkül 

csorbulni fog a hatékonyság. 

 

Torma Lajos bizottsági tag elmondta, az anyag említi, hogy az osztályzói garázsoknál csökkentik a 

konténerek számát. Kérdése az volt, mennyi az optimális száma ennek.  

 

Óvári László vezérigazgató elmondta, mindkét területen 2-2 gyűjtőpont elég lenne. Az a lényege, hogy ne 

elszórva legyenek a konténerek, mert így jobban lehet ellenőrizni. Az, hogy egy helyen hány hulladéktároló 

edény van, az részletkérdés. 

 

Miután további kérdés, hozzászólás nem volt, Sólyom Jöran elnök kérte, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 
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279/2016. (XII.6.) VFKB határozata 

„A külterületekre és garázstelepekre vonatkozó kommunális hulladékszállítási rendszer átalakítása” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „A külterületekre és garázstelepekre vonatkozó kommunális 

hulladékszállítási rendszer átalakítása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

Döntés pályázat előkészítéséről „Az előkezelés, a hasznosítás és az ártalmatlanítás alrendszereinek 

fejlesztése a települési hulladék vonatkozásában” című, KEHOP-3.2.1 számú pályázati konstrukció 

keretében 

 

Óvári László vezérigazgató elmondta, a város két irányból fog kapni támogatást, az egyik a KDV projekt 

keretén belül lévő pályázati forrás, a másik a KEHOP pályázat. Erre azért van szükség, mert a KDV 

projektbe koncentrált pénzeszköz vélhetően lefedi a többi szolgáltatási területet, de erre a területre nem 

marad pénz. El kell indítani ezt a támogatási projektet, a műszaki tartalmát egyeztetni kell az NHKV Zrt-vel.  

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta, hogy jelezték az előterjesztésben, hogy a pályázatot azok a 

szervezetek nyújthatják be, amelyek nevesítésre kerültek a 1717/2016-os kormányhatározatban. A Magyar 

Közlönyben módosításra került a hivatkozott kormányhatározat. Ebben nevesítésre került Oroszlány Város 

Önkormányzata a KEHOP-3.2.1 számú pályázati konstrukcióban a következő címmel: Hulladékgazdálkodási 

rendszer fejlesztése Oroszlány város területén különös tekintettel az elkülönített hulladékgyűjtési, szállítási 

és előkezelő rendszerre. Az előirányzott támogatási összeg 0.80 milliárd Ft az EU-s forrásból, és 90 millió a 

központi költségvetésből, ez 890 M Ft összköltségű projekt. A projekttel szemben szakmai elvárás a projekt 

területen élők megfelelő hulladékgazdálkodási közszolgáltatással történő ellátása az országos 

hulladékgazdálkodási tervnek megfelelően. A projekt keretében Oroszlány térségi hulladékgazdálkodás 

továbbfejlesztése történik meg. A fejlesztés célja az országos hulladékgazdálkodási tervvel megegyezően az 

anyagával történő hasznosítás arányának növelése érdekében az elkülönített gyűjtés kiemelt fejlesztése 

különös tekintettel a zöld hulladékok, az elektronikai, a papír-, a műanyag és az üveghulladékok területén. 

Kiemelt cél az előkezelési és a haszonanyag előállítási tevékenység alrendszereinek fejlesztése az 

ártalmatlanítás jelentős csökkentése érdekében. A mai napon érkezett Hajnal Zsolt szakmai vezérigazgató 

helyettestől, a Nemzeti Hulladékgazdálkodási Koordináló és Vagyonkezelő Zrt-től tájékoztató levél, aminek 

megfelelően ki fogják ezt a munkaanyagot egészíteni. Az NHKV Zrt. arra kérte az önkormányzatot, hogy 

egyeztetésre kerüljön a projekt műszaki tartalma. Az egyeztetés azért szükséges, mert a régióban 

megvalósult a Duna-Vértes fejlesztés, a Vértesalja hulladékgazdálkodási projekt, illetve részletes 

megvalósítási tanulmány készítése van folyamatban a KDV hulladékgazdálkodási rendszer fejlesztése 

tekintetében.  Hogy ezek között átfedés ne legyen, szükséges az NHKV Zrt.-vel a műszaki tartalom 

egyeztetése. Az előterjesztésben megjelölték, hogy 2 milliárd Ft projekt összköltsége, abból bizonyos elemek 

a KDV projektjébe kerülnek bele.  

 

Sólyom Jöran elnök kérdése az volt, a 2 milliárd Ft a két projektből össze fog-e jönni. 

 

Óvári László vezérigazgató elmondta, nem tudja, hogy a KDV projektjében lesznek-e hulladékudvarok.  

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, a 3. határozati pontban az „amennyiben” szó nem lesz benne, lesz egy 

negyedik határozati pont, amelyben az NHKV Zrt.-vel való egyeztetés a műszaki tartalomról fog szerepelni.  

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta, az előterjesztéshez mellékelt konzorciumi megállapodás a pályázati 

dokumentáció részét képező tartalommal készült, az NFP Kft. nevesítésre került, mint kötelező bevonandó 

szervezet. Ilyen módon a konzorciumi megállapodás aláírását követően az NHKV Zrt.-vel való egyeztetés 

után készíti el az önkormányzat a pályázat műszaki tartalmát, a közbeszerzési eljárás lefolytatása is az NFP 

Kft. feladata lesz. 

 

Torma Lajos bizottsági tag elmondta, egy újabb egyeztetési folyamat kerül be ez által a rendszerbe. Vajon 

mennyire fogja segíteni a munkát, bízik abban, hogy segíti, és nem hátráltatja a feladat megoldását. 
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Sólyom Jöran elnök elmondta, a határozati javaslat tartalmi elemeit ismerik. Javasolta, hogy Dr. Molnár 

Miléna aljegyző által kiegészített tartalommal fogadják el a határozati pontokat. 

 

Miután további kérdés, hozzászólás nem volt, kérte, szavazzanak a határozati pontokról.  

 

A bizottság a határozati pontokat nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

280/2016. (XII.6.) VFKB határozata 

a „Döntés pályázat előkészítéséről „Az előkezelés, a hasznosítás és az ártalmatlanítás alrendszereinek 

fejlesztése a települési hulladék vonatkozásában” című, KEHOP-3.2.1 számú pályázati konstrukció 

keretében” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Döntés pályázat előkészítéséről „Az előkezelés, a 

hasznosítás és az ártalmatlanítás alrendszereinek fejlesztése a települési hulladék vonatkozásában” című, 

KEHOP-3.2.1 számú pályázati konstrukció keretében” című előterjesztést. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

Az önkormányzati tulajdonú bérlakások üzemeltetésének bemutatása, javaslattétel a lakbérek 2017. évi 

mértékére, a bérlakás-rendszer átalakításával összefüggő 2017. évi feladatokra 

 

Árva Ferenc a Varikont Kft. képviselője elmondta, hogy azzal számolnak, hogy a már korábban 

üzemeltetésükben lévő Petőfi udvar 6-7. számú ingatlan a 24 lakással vissza fog kerülni a Varikont Kft. 

üzemeltetési körébe. Elsősorban a 2. félévre tervezték ennek a bevételét, és szakaszosan kerülne feltöltésre. 

A Petőfi udvar 6-7. számú ingatlan áprilisban átadásra kerül-e, azt nem tudja. 

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, mindenképp átadásra kerül. 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, alapvetően 2 fő területről van szó. Az egyik a már meglévő bérlakások 

további működtetéséről a szerződés megkötése, a másik a Petőfi udvar 4-5. számú ingatlannak a 6-7-hez 

hasonló módon a lakók kiköltöztetése, és ennek a folyamatnak kezelése. 

 

Przygocki Ferenc bizottsági tag 15 óra 45 perckor elhagyta az ülést, a bizottsági tagok száma 6 fő. 

 

Hermann Istvánné bizottsági tag elmondta, a Varikont Kft. leírta, hogy ő ezt a tevékenységet hogy vállalta 

fel. Itt szerepel, hogy a közgyűlésekre is eljárnak, ami nem fedi a valóságot, a közgyűléseken nem jelentek 

meg a Varikont Kft. részéről. Kérdése az volt, hogy miért nem jelentek meg. 

 

Árva Ferenc elmondta, hogy több mint 26 társasházi közösségben van ingatlanuk, ahol jelen kéne lenni, a 

közgyűlések átfedésben vannak. A legtöbb társasházi közösségben 1-2 ingatlannal rendelkeznek, és itt a 

közös képviselőktől a megfelelő tájékoztatást megkapják. Változtatni fognak ezen, és ahol csak tudnak, meg 

fognak jelenni. 

 

Przygocki Ferenc bizottsági tag 15 óra 51 perckor visszatért az ülésre, a bizottsági tagok száma 7 fő. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, a költségeket nézve a városban kedvezőbb díjtételű szolgáltatást 

nyújtó közös képviseleti irodák is vannak, el kéne gondolkozni, hogy a Varikont Kft-nek ezeket a 

költségeket le kéne faragni. Ha nem tudja, el kell gondolkozni azon, hogy más képviseleti formában kéne ezt 

megoldani. Egy vállalkozásnak meg kell felelni a piaci viszonyoknak, versenyképesnek kell maradni. 

 

Árva Ferenc elmondta, hogy egyrészt a tavalyi évben a havi kiegészítés az önkormányzat részéről 456 E Ft 

volt, a jelenlegi tervezés alapján 168 E Ft, ez drasztikus csökkenést jelent. Másrészt az üzemeltetési költség 



6 

 

terhére felújítottak egy rendőrségi szolgálati lakást, illetve felújítottak egy Dózsa Gy. úti lakást. Faraghatnak 

a költségeken, de akkor külön beruházás terhére kell a felújítást megvalósítani. 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, ezt a táblázatot sok szempont alapján próbálta a bizottság minősíteni. 

Tegnap nagyobb vita volt a táblázat mélyebb értelmezését illetően. Felhívta a bizottság figyelmét arra, hogy 

a táblázatnak 3 részre szedhető elemei vannak. Az egyik része az a fajta költség keret, ami az ingatlanok 

létezéséből és az abban lakók létezéséből eredő költségek, ezek az emberek fogyasztanak, ezeket a 

fogyasztási költségeket a szolgáltatónak ki kell fizetnie. Az, hogy ezek az összegek mennyire térülnek meg a 

bérleti díjakban, ezen lehet kötözködni. Az ott lakó érdekeltsége az ingatlan optimális üzemeltetésében 

kevés, a tulajdonos képviselőjének a Varikont Kft.-nak kell levernie. Fel kell újítani 2 lakást azért, mert az 

abban lakó bérlők oly mértékben annulálták az ingatlan értékét, ami már annak hasznosíthatóságát gátolta 

meg, ez üzemeltetői felelősségkör. Tudomásul kell venni, van egy alapköltség, ami a szolgáltatási díjakat 

jelenti. Mivel tulajdonosok vagyunk, bérleti díjba téríttetik meg azt az elemet, hogy a lakások felújítását 

finanszírozni kell, ez finanszírozódik a bérlemény díjakból. Felvethető ezeknek a bérleményeknek a 

szigorúbb ellenőrzése az állapot megőrzése érdekében. Az állagmegóvó felújítások mértéke csökken, ez 

üzemeltetői felelősségkör. A 3. területe a problémának az igazgatásjellegű tevékenység, adminisztrációs 

tevékenységek finanszírozása. Meglátása szerint a kettő együtt, a 12,3 M Ft az, amit költségesnek érez. 

Ennek a volumenének átvizsgálását követően lehetne ezt az összeget csökkenteni. Arra tett javaslatot, hogy 

ezt a tevékenység részt vizsgálják meg a Varikont Kft-ben. Határozottabban kéne szétválasztani, mit kell az 

üzemeltetőnek felújítás, karbantartás címén produkálnia, milyen források állnak rendelkezésre. 80 

bérlakásnak az igazgatási költsége 12 M Ft, ez meglátása szerint költséges. Ami itt kiegészül, azok az 

ellenőrzések, a tulajdonos állagmegóvásból eredő ellenőrzési kötelessége, amit egy közös képviselő nem 

végez.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, jelenleg folyik a Petőfi udvar 6-7. számú ingatlan felújítása, további 

5 lakás üres, 48 lakás marad. Meg kéne jelenni a számokban, hogy jelentős feladatcsökkenés volt. Két 

embert fenntartani ennyi lakásra luxus. 

 

Árva Ferenc elmondta, függetlenül a darabszámtól a két ember bérét ki kell termelni. Az általános költség a 

2016. évi eredmény arányában került beállításra, jelenleg a Varikont Kft. 20 %-os általános költséget számol.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, itt milliós tételek vannak beépítve, máshová lehetne a két ember 

bérét átcsoportosítani.  

 

Árva Ferenc elmondta, hogy akkor máshol jelenik meg többletként. 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, tudomásul kell venni, hogy amíg a Varikont Kft. kezel 74 ingatlant a 

Lakásszövetkezetnél több a tömbök száma. A Varikont Kft-nek nincs esélye piaci alapon versenyezni. 

Alapvető érdek, hogy a cég hatékonyan működjön, nem engedhetik meg, hogy indokolatlan magas 

bérköltséggel működjön. A tegnapi politikai egyeztetésen addig jutottak el, hogy meg kell vizsgálni ezt a 

tevékenységet. Az előterjesztésben van egy kötelmi elem, ami a jövő évi lakbér alap meghatározása.  

 

Árva Ferenc elmondta, 2012 óta egyik képviselő-testület sem nyúlt hozzá a bérleti díjakhoz. Meg fogják 

nézni, hol tudnak a bérköltségen húzni. Az önkormányzatnak a kiegészítést hozzá kell tenni. 

 

Przygocki Ferenc bizottsági tag kérdése az volt, hogy az a 12 M Ft a két dolgoz bére-e. 

 

Árva Ferenc elmondta, 2 ember bére. A Varikont Kft-nél foglalkoztatott 30 emberből négyen rendelkeznek 

felsőfokú végzettséggel. 

 

Przygocki Ferenc bizottsági tag elmondta, véleménye szerint egy főkönyvelő bérének felel meg ez a bér, 

ebből le lehet faragni. 

 

Sólyom Jöran elnök észrevétele az volt, azok a bérleti díjak, amik érvényben vannak, nem adnak 

lehetőséget ezeknek a feladatoknak a finanszírozásra. 

 

Árva Ferenc elmondta, a szociális részhez nem tudnak hozzányúlni. 
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Sólyom Jöran elnök elgondolkodna azon, hogy emelni a díjat és kompenzációt betenni a szociális oldalra. 

 

Árva Ferenc elmondta, a lakók összetétele alapján nem biztos, hogy ezt ki tudják fizetni. 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, piaci alapú bérlakásoknál nem okozna akkora feszültséget. 

 

Árva Ferenc elmondta, jelenleg sok nyugdíjas lakik ott. 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, javaslatot tesz arra, hogy a Varikont Kft-ben a bérlakásokkal kapcsolatos 

tevékenységet részletesen világítsák át, ehhez a tevékenységhez két bizottsági tagot, Hermann Istvánnét és 

magát rendelte hozzá.  A másik javaslat, hogy a Varikont Kft-vel kötendő szerződés fél éves időtartamra 

kerüljön megkötésre, és ennek a vizsgálatnak az eredményeképpen dönt a tulajdonos, hogy a jövőben milyen 

alapon kívánja ennek a feladatnak az ellátását biztosítani, pályázati alapon, piaci, vagy vállalkozási. Minden 

más szempontból a többi határozati pont változatlan maradna. 

 

Árva Ferenc elmondta, a bevételek jelentős része a 2. félévre számol, fele összeggel nem tudják 

arányosítani a tervezett kiadási és bevételi oldalt, nem ennyi a kiegészítés mértéke, hanem fél évre 2.8 M Ft, 

ami havi 479 Ft kiegészítést jelentene. 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, a plusz lakásokra amúgy sem kalkuláltak bevételt.  

 

Árva Ferenc elmondta, éves szinten jelenik meg a bevétel.  

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, hogy likviditás szempontjából tudják finanszírozni.  

 

Árva Ferenc elmondta, a 48 lakást tudja finanszírozni, csak a plusz 24-et nem. 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, az első félév finanszírozását megkapják, de a költségek a 2. félévtől jelennek 

meg. 

 

Árva Ferenc elmondta, a jelenlegi lakások bevételével számolva 12 M Ft bevételt jelent éves szinten, ennek 

a fele 6,5 M Ft, ezzel szemben a tervezett kiadás 11 M Ft. 

 

Sólyom Jöran elnök kérdése az volt, hogy mennyi felújításuk van, aminek a végrehajtása átütemezhető. 

 

Árva Ferenc elmondta, hogy több is van. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, ha éves szerződést kötnek, akkor is csak a 2. félévre jönnek 

egyenesbe.  

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, hogy január 31-ig meg kell csinálni a vizsgálatot, a Varikont Kft. nevezze 

meg az ezzel kapcsolatos kapcsolattartóját. Az 1. határozati pont változatlan marad, a 2. pontban két dolog 

fog változni, az egyik, hogy 2017. első félévére kötnek szerződést, 1.944 Ft összeg osztódik kettővel, a 3., a 

4.a) és a 4.b) pontok változatlanok maradnak. Javasolta, hogy az előbb ismertet módosításokkal döntsenek a 

határozati javaslatról.  

 

Miután további kérdés, hozzászólás nem volt, Sólyom Jöran elnök kérte, szavazzanak az előterjesztés 

határozati pontjairól.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

281/2016. (XII.6.) VFKB határozata 
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„Az önkormányzati tulajdonú bérlakások üzemeltetésének bemutatása, javaslattétel a lakbérek 2017. 

évi mértékére, a bérlakás-rendszer átalakításával összefüggő 2017. évi feladatokra” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „Az önkormányzati tulajdonú bérlakások üzemeltetésének 

bemutatása, javaslattétel a lakbérek 2017. évi mértékére, a bérlakás-rendszer átalakításával összefüggő 2017. 

évi feladatokra” című előterjesztést azzal a módosítással, hogy a Varikont Kft-ben a bérlakásokkal 

kapcsolatos tevékenységet részletesen átvilágítják január 31-ig, valamint javasolja, hogy 2017. első félévére 

kössenek szerződést a Varikont Kft-vel. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

2. NAPIRENDI PONT:                 A Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság két ülés közötti  

 anyagainak tárgyalása 

 

Tájékoztató az Ipari Parki táblarendszerről 

 

Árva Ferenc elmondta, hogy november 30-án megtörtént a táblarendszerek telepítése, a korábban 1 táblába 

tervezett felület helyett cserélhető kivitelezésben valósult meg, két kivétel van, Bokod felől 2 tábla volt 

tervezve, a Közút színes táblák kihelyezését kormányrendeletre hivatkozva nem engedi, így csak a fekete-

fehér táblát engedélyezték. 

 

Árva Ferenc 16 óra 30 perckor elhagyta az ülést. 

 

A Falu-Hagyományőrző és Kulturális Egyesület kérelme 

 

Károlyiné Dr. Plóza Melinda elmondta, az Önkéntes Tűzoltó Egyesület és az Önkormányzati Tűzoltóság is 

csatlakozott a kérelemhez, ez a 3 szervezet együtt használja a Szent Flórián teret. Úgy történik a Szent 

Flórián tér és Erzsébet tér villamos ellátása, hogy a 2. Rákóczi Ferenc Klubból egy kapcsolószekrényen 

keresztül elindul egy földkábel. Ezt 15-20 éve telepítették, és elment egy fázis. Úgy szokták megoldani az 

áramellátást, hogy az OSZ Zrt. kölcsön adja a kapcsolószekrényt. Két dolgot szeretne kérni az 

önkormányzattól, minden évben kérelmezni kell az E.ON-tól az ideiglenes kapcsoló szekrény 

igénybevételét, 30-40 E Ft egy napra. Meg lehetne-e azt vizsgálni, hogy az önkormányzatnak legyen egy 

kapcsolószekrénye, valamint a kábelt is meg kellene vizsgálni. A másik kérés, mivel 25 éves a Falu- 

Hagyományőrző és Kulturális Egyesület, a Topolya kút elé egy díszkaput szeretnének felállítani. A 

díjazottak nevei lennének a táblákra ráírva, méltó módon szeretnék a díjazottakat megjelenítni. A kapu 

ingyen lenne kifaragva. Abban kérnék az önkormányzat támogatását, hogy a Topolya kút előtt lenne a 

díszkapu, oda kéne egy járda, valamint a kút karbantartását is kérnék és a kút körüli dísz burkolat kijavítását.  

 

Hermann Istvánné bizottsági tag javasolta, hogy a járda a díszkapunál is olyan legyen, mint a Topolya kút 

körül. 

 

Óváriné Szeglet Erzsébet bizottsági referens javasolta, hogy a meglévő járdáról közelítsék meg. 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, a tájékoztatást a bizottság tudomásul vette. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag javasolta, vizsgálja meg a bizottság, hogy az Alkotmány 48. számú teleknél 

van egy kerítés lábazat, az útban van, azt bontsák el. 

 

Miután további kérdés, hozzászólás nem volt, Sólyom Jöran elnök kérte, szavazzanak a kérelemről.  

 

A bizottság a kérelmet nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta, és 

meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 



9 

 

282/2016. (XII.6.) VFKB határozata 

A Falu-Hagyományőrző és Kulturális Egyesület kérelméről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képvelő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

támogatja a Falu-Hagyományőrző és Kulturális Egyesület kérelmét. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

Ezt követően Sólyom Jöran elnök szünetet rendelt el, ami 16 óra 44 perctől 16 óra 52 percig tartott. 

 

SZÜNET 

 

 

1. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2016. december 13-ai ülése előterjesztéseinek  

 megvitatása 

 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, hogy a 7. ponttal kapcsolatban az lenne a kérése Bartalus László úrhoz, hogy 

a Petőfi udvar 6-7. számú ingatlan felújításához egy helyszíni bejárást szervezzenek. 

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, december 20. 10 óra lehetne az időpont.  

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, a hátralékkezeléssel kapcsolatban Kontschán Jenő korrekt tájékoztatást 

adott, ma már másképp látja a problémát. Egy elem hiányzott, a végrehajtásokról egy szó sem esett. Írni fog 

egy köszönő levelet, és a végrehajtással kapcsolatos anyagot is kérni fogja. 

 

Hermann Istvánné bizottsági tag elmondta, úgy fogalmazzák ezt meg, hogy az önállóan kezdeményezett 

árverések száma. 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, vannak olyan lakások, ahol a távhő kintlévőség több millió forint. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, a 8. ponttal kapcsolatban támogatni tudja az OSZ Zrt. törekvését, 

hogy a legneuralgikusabb tömböt ki kéne választani és áttérni a kétcsöves, egyedi méréses rendszerre. Ha 

behozna egy költségvetést egy adott tömbre, a város a költséget magára vállalhatná, előrelépés lenne 

szakmailag és a behajtás terén. 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, van egy olyan ház, ahol azt akarták, hogy a ház, mint mért objektum fizesse 

a teljes költséget, ennek a háznak a közös képviselőjével beszélni szeretne ezzel kapcsolatban. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, az általa elmondott műszaki tartalomhoz nincs köze, mert nem a 

ház egységes leolvasási rendszerét forszírozná, hanem az egyéni mérő kialakítását. 

 

Sólyom Jöran elnök hozzátette, Kontschán Jenő elmondta, hogy szinte minden társasház kezelővel beszélt, 

de nem volt rá jelentkező. Jelen pillanatban ennek jogi akadálya van. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, akkor azt mondták, hogy a lakóközösség 80 %-ának egyöntetű 

véleménye kell hozzá. 

 

Németh Gábor alpolgármester elmondta, a felvetéssel kapcsolatban azt is meg kell vizsgálni, hogy a távhő 

államosítva lesz-e, ha igen, akkor visz mindent, az önkormányzatnak felül kell vizsgálni, hogy érdemes-e 

belevágni egy ilyen mintaház kialakításába. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, volt már erre példa, és azt is elvitte az állam. 
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Hermann Istvánné bizottsági tag elmondta, az egyik társasházának meg volt rá a pénze, hogy egyedi 

mérőket szereljenek fel, egy fő nem engedélyezte, 2 éven keresztül akadályozva lett a megvalósítás. Mikor 

ez a lakó elköltözött, az új lakó engedélyezte, és meg tudták valósítani. 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, jó lenne egy mintaértékű épületben gondolkodni, de jogilag körül kell járni. 

 

Miután további kérdés, hozzászólás nem volt, kérte, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

283/2016. (XII.6.) VFKB határozata 

a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb 

eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

A 2016. évi költségvetés - 2/2016. (II.14.) önkormányzati rendelet – módosítása 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, Pénzügyi Bizottsági ülésen ezt megtárgyalták, már zömében végrehajtott 

dolgokról van szó, valamennyi módosításhoz önkormányzati rendelet társult. Javasolta, döntsenek a rendelet-

módosításról. 

 

Miután kérdés, hozzászólás nem volt, kérte, szavazzanak a rendelet-módosításról.  

 

A bizottság a rendelet-módosítást nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

284/2016. (XII.6.) VFKB határozata 

„A 2016. évi költségvetés - 2/2016. (II.14.) önkormányzati rendelet – módosítása” című előterjesztés 

rendelet-módosításának véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „A 2016. évi költségvetés - 2/2016. (II.14.) önkormányzati 

rendelet – módosítása” című előterjesztés rendelet-módosítását. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

Sólyom Jöran elnök javasolta, hogy döntsenek az előterjesztésről. 

 

Miután kérdés, hozzászólás nem volt, kérte, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

285/2016. (XII.6.) VFKB határozata 
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„A 2016. évi költségvetés - 2/2016. (II.14.) önkormányzati rendelet – módosítása” című előterjesztés 

határozati javaslatának véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „A 2016. évi költségvetés - 2/2016. (II.14.) önkormányzati 

rendelet – módosítása” című előterjesztés határozati javaslatát. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

A 2017. évi költségvetés előkészítése 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, a költségvetés 9. táblája a fontos a bizottság számára, ehhez tettek egy két 

javaslatot. Javasolta, ne a számokkal foglalkozzanak. A bizottságnak az a dolga, hogy szűkítsék a táblát, azt 

próbálják megnézni, mi az, amit 2017-ben semmilyen formában nem tudnak elképzelni.  

 

Bartalus László osztályvezető kivetítő segítségével ismertette a táblázatot. Elmondta, nagyjából ugyanazt a 

keretösszeget írták be, mint a tavalyi, a prioritást kell felállítani.  

 

Ezt követően a bizottság tagjai megtárgyalták az előterjesztés 3. mellékletét. 

 

Hermann Istvánné bizottsági tag 17 óra 45 perckor elhagyta az ülést, a bizottsági tagok száma 6 fő. 

 

Torma Lajos bizottsági tag 18 óra 20-kor elhagyta az ülést, a bizottsági tagok száma 5 fő. 

 

 

Ezt követően Sólyom Jöran elnök szünetet rendelt el, ami 18 óra 20 perctől 18 óra 30 percig tartott. 

 

SZÜNET 

 

 

Miután további kérdés, hozzászólás nem volt, Sólyom Jöran elnök kérte, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal, 1 

tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

286/2016. (XII.6.) VFKB határozata 

„A 2017. évi költségvetés előkészítése” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az előterjesztés 3. mellékletének módosításaival „A 2017. évi 

költségvetés előkészítése” című előterjesztést. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2017. évi munkaterve 

 

Miután kérdés, hozzászólás nem volt, Sólyom Jöran elnök kérte, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

287/2016. (XII.6.) VFKB határozata 
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az „Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2017. évi munkaterve” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

2017. évi munkaterve” című előterjesztést. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

A Településrendezési Terv módosításának elfogadása 

 

Óváriné Szeglet Erzsébet bizottsági referens elmondta, hétfőn volt a főépítésszel egy egyeztetés, technikai 

dolgok lesznek javítva a rendeletben. 

 

Sólyom Jöran elnök javasolta, először döntsenek a rendelet-módosításról.  

 

Miután további kérdés, hozzászólás nem volt, kérte, szavazzanak a rendelet-módosításról.  

 

A bizottság a rendelet-módosítást nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

288/2016. (XII.6.) VFKB határozata 

„A Településrendezési Terv módosításának elfogadása” című előterjesztés rendelet-módosításának 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „A Településrendezési Terv módosításának elfogadása” című 

előterjesztés rendelet-módosítását. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

Sólyom Jöran elnök javasolta, döntsenek az előterjesztés határozati javaslatáról.  

 

Miután kérdés, hozzászólás nem volt, kérte, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

289/2016. (XII.6.) VFKB határozata 

„A Településrendezési Terv módosításának elfogadása” című előterjesztés határozati javaslatának 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „A Településrendezési Terv módosításának elfogadása” című 

előterjesztés határozati javaslatát. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

Környezetvédelmi referens alkalmazása 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, tegnap még ragaszkodott ahhoz, hogy egy új álláshelyként legyen 

megvalósítva a referens alkalmazása, a PÜB ülésen Metzger Gyula és Székely Antal úr is ebben foglalt 

állást. Később felvetődött, hogy hivatalban lévő emberrel kéne ezt megvalósítani. Beszélt Gergely Éduával, 
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erdészeti diplomája van, okleveles erdőmérnök. Megkérdezte, hogy környezetvédelemmel kapcsolatban van-

e a képzésében szigorlata. Ha más megoldás nincs, továbbra is új fő állású munkatársat, önálló álláshelyet 

javasolna. Bartalus László meglátása az volt, hogy várhatóan lesznek változások. Ebben az esetben lenne egy 

másik jelölt házon belül, Valter Ákos. Hajlana arra, hogy meglévő ember legyen erre a feladatra. 

 

Przygoczki Ferenc bizottsági tag elmondta, nem tenné hozzá másik munkakörhöz, önálló szakembert 

próbálna meg alkalmazni. 

 

Sólyom Jöran elnök hozzátette, Németh Gábor alpolgármester javasolta, hogy a közterület-felügyelők 

hatáskörébe is betehetnék ezt a feladatot. 

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, csak akkor lehet delegálni hozzájuk ilyen feladatot, ha van rá 

jogszabály. Nincs mindenhez eljárási jogkörük. A közösségi együttélés szabályairól szóló rendeletet is ki 

lehet bővíteni. 

 

Hartyáni László bizottsági tag kérdése az volt, hogy Oroszlányban van-e ilyen jellegű munka, hogy 8 

órában kitöltené egy szakember munkaidejét. 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, 6 ember volt, akikkel folyamatosan egyeztettek, 4 oldalnyi feladat lett 

összegyűjtve, ebből Székely Antal a legfontosabbakat emelte ki. 

 

Miután további kérdés, hozzászólás nem volt, kérte, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

290/2016. (XII.6.) VFKB határozata 

a „Környezetvédelmi referens alkalmazása” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Környezetvédelmi referens alkalmazása” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

2. NAPIRENDI PONT:                 A Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság két ülés közötti  

 anyagainak tárgyalása 

 

Petőfi udvar 6-7. sz. lakóépület tervezett homlokzati színezése 

 

Bartalus László osztályvezető kivetítő segítségével bemutatta a tervező által készített színterveket.  

 

Miután a bizottság tagjai megtárgyalták a színterveket, Sólyom Jöran elnök javasolta, hogy a bizottság a 

03.jpg színtervet fogadja el 

 

Miután további kérdés, hozzászólás nem volt, kérte, szavazzanak a javaslatról.  

 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta, és 

meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

291/2016. (XII.6.) VFKB határozata 

a Petőfi udvar 6-7. sz. lakóépület tervezett homlokzati színezéséről 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága a 

03.jpg színtervet javasolja a Petőfi udvar 6-7. sz. lakóépület tervezett homlokzati színezésére. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

E.ON tájékoztató 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, az előző bizottsági ülést követően az E.ON képviseletében megjelent 

Molnárné Rabi Veronika üzemvezető, kifogásolta, hogy nyilvánosságra kerültek az ülésen elhangzottak. Az 

önkormányzat minden döntéshozó szerve nyilvános ülésen tárgyal. Innen kezdve hivatalos meghívót fognak 

küldeni az E.ON-nak. Hivatalos információ csak a Varikont Kft.-n keresztül fog kimenni.  

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, az E.ON által küldött levélnek az volt a lényege, hogy egyrészt 

megköszönték azt, ahogy a bizottsági ülés lezajlott. Leírták továbbá a hiba típusokat, és hogy milyen módon 

fogják elhárítani. Januártól minden hónap első keddjén le fognak velük ülni megbeszélni a felmerülő 

problémákat, a tatabányai üzemvezető fog eljönni. 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, az E.ON sok mindenben próbál fejlődni. Az egyik a napenergia hasznosítás, 

a másik az E-töltőpontok, a harmadik, van egy olyan rendszerük, melynek a lényege az, hogy olyan 

alkalmazás-rendszer, akinek okos telefonja van, fényképet küldhet pl. hibás oszlopról, ez nyilvános 

rendszerben meg is jelenik. Amennyiben a város úgy gondolja, hogy szeretne ezzel foglalkozni, ők 

Oroszlányt is beépítik a rendszerbe.  

 

3. NAPIRENDI PONT: Tájékoztatás, kérdés, interpelláció 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, a Szociális Szolgálat előtt ki lett alakítva három parkoló, az ott 

lakók elmondták, ők a lépcső után szerették volna ezek elhelyezését. 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, ezt így kérte a Szociális Szolgálat. 

 

Miután további kérdés, hozzászólás nem volt, Sólyom Jöran elnök a bizottság ülését 19 óra 5 perckor 

bezárta. 

 

 K.m.f. 

 

 

 Sólyom Jöran    

 elnök   bizottság tagja 

 

 

 

  Kapros Katalin 

  jegyzőkönyvvezető 

 


